
Zápis z porady vedení konané dne 1. 2. 2016 

Přítomni: Regner, Dostál, Rebok, Křenek, Bartošek, Matyska, Šrubařová, Malinka, 

Kohoutková, Vičar, Novotná Buršíková 

Hotsé: Procházka, Licehammer (oba do 11:30) 

1. IAM na MU 

– Procházka přednesl prezentaci, seznámil s plánem realizace a jednotlivými etapami 

projektu. Následovala diskuse.  

o Byl jasně definován záměr ukončit samostatný ACC MGR – sejde se 

Licehammer se Strejčkovou a pracovníky na ACC MGR, Licehammer podá 

zprávu o výsledku.  

o Procházka seznámil s nedostatečnou personální kapacitou. Vyjádřil zájem 

o Michala Růžičku, kterého by po dokončení disertace mohl Bartošek pro tuto 

práci uvolnit.  

o Ředitel zdůraznil nutnost jednotného uchopení rozhraní, obzvláště přihlašovací 

stránky. Její grafickou podobu promyslí Regner, Vičar a Antol, stránka by 

měla být od počátku dvojjazyčně. Technické aspekty prodiskutuje Procházka 

s Měcháčkem, veškerá rozhraní musí spadat pod INET.  

o Kohoutková projde předložený harmonogram prací, uváží uskutečnitelnost. 

Napíše Procházkovi zpětnou vazbu a komentáře.  

o Harmonogram a pracovní plán poskytne Procházka co nejdříve Mazánkovi, 

který promyslí důsledky pro technikou podporu.  

o Vičar upozornil, že je potřeba o chystaných změnách včas informovat 

univerzitu. Komunikace musí být jasná a zřetelná. Vičar s Malinkou zpracují 

návrh komunikace na politické úrovni (kontrola 7. 3.) 

 

2. Kontrola úkolů  

– Ředitel zaslal kolegiu materiály pro evaluační pohovor, prosí o jejich kontrolu 

z hlediska divizních, případné doplnění a vyjádření k nim do konce pracovního týdne.  

o Tajemnice zajistí data z ekonomiky a personalistiky – přehled osob včetně 

věku a vzdělání, a to včetně osob pracujících na DPP a DPČ.  

o Divizní zkontrolují položku se službami za rok 2015, zhodnotí úspěchy i 

neúspěchy. Ředitel specificky požádal o statistiky využití INETu a 

souvisejících agend (bezpapírová univerzita; odpovídá Kohoutková) a 

konkrétní (atraktivní) výsledky v oblasti bezpečnosti včetně konaných akcí 

(odpovídá Rebok).  

o Část podkladů bude sloužit rovněž jako výchozí údaje pro výroční zprávu.  

o Evaluačního pohovoru se zúčastní celé kolegium s výjimkou N. Buršíkové.  

 

3. Prezentace nástroje pro evidenci úkolů z porad  

– Regner přednesl prezentaci, v níž představil nástroj v SharePointu pro evidenci úkolů 

z porad kolegia, seznámil s možnostmi vlastního nastavení.  

– Diskuse:  



o Vždy v pátek ráno by měla chodit upozornění osobám, které ještě nesplnily 

úkol s termínem následujícího pondělí. Regner zjistí možnosti nastavení.  

o Pro off-line přístup je ideální prostředí Outlooku, v jiných prostředích zatím 

nebylo vyzkoušeno.  

o Kolegium se do příštího týdne seznámí s navrhovaným řešením, vyzkouší si 

práci v něm (vložení dokumentu apod.). Podněty zašlou Regnerovi.  

o Regner bude o dalších možnostech SharePointu intenzivně komunikovat 

s Radkem Vlachem a s Microsoftem, pošle výstupy ze vzájemných jednání.  

 V případě Sharepointu existují i komerční moduly a nadstavby, je nutné 

získat i základní orientaci v této komerční nabídce (může ušetřit vlastní 

programátorské práce či zrychlit zavedení potřebných vlastností). 

 

4. Výjezdní zasedání 

– Výjezdní zasedání ÚVT proběhne letos 25.–26. dubna v Kurdějově.  

– Odpovědnou osobou za program je Michal Vičar. Příští kolegium proběhne krátká 

diskuse, kdo co od VZ čeká. Základní kostra (struktura) programu bude předložena 

kolegiu tak, aby ji mohlo do konce února odsouhlasit.  

– Divizní do příštího kolegia navrhnou vhodné osoby do programového výboru.  

– Při tvorbě programu je třeba zohlednit i vhodnou náplň pro provozně-ekonomickou 

divizi.  

 

5. Různé  

– MŠMT v pátek zveřejnilo část informací k rozpočtu na letošní rok. Schůzka vedení 

MU s děkany a ředitelů vysokoškolských ústavů proběhne 9. 2., hlavním ohlášeným 

bodem programu je diskuse k rozpočtu. 

– Vičar neobdržel žádnou explicitní reakci na výroční zprávu, je přijímána veskrze 

kladně. Pro zprávu za rok 2015 by ředitel uvítal zahrnutí více konkrétních úspěšných 

aktivit.  

– Příprava výroční zprávy za rok 2015 – odpovědný Vičar, koncem února podá první 

zprávu o návrhu struktury a obsahu nové VZ.  

– V uplynulém týdnu zaznamenal ředitel problém s pozdním doručením interní fyzické 

pošty. Důvod zdržení se nepodařilo najít, ředitel žádá členy kolegia, aby neprodleně 

informovali Martinu Novotnou Buršíkovou, pokud i oni zaznamenají zdržení při 

doručení interní (fyzické) pošty z RMU či jiných součástí MU.  

– Překlad INETu do angličtiny – s rostoucím počtem zahraničních zaměstnanců je zcela 

nezbytné prioritizovat překlad agend INETu do angličtiny. Doposud realizováno plně 

v rámci rozpočtu a odpovědnosti ústavu, hlavním úzkým místem je nedostatečná 

kapacita kvalitních externích překladatelů pro práci na jednotné terminologii 

v ekonomické a personální oblasti. Vičar pomůže Kohoutkové s nalezením dalších 

překladatelů, do 10. 2. bude předložen řediteli cenový odhad nákladů na výrazné 

urychlení překladu stávajících agend. Postup prací na překladu jednotlivých hesel 

může pomoct kontrolovat projektová podpora.   

– Kohoutková poděkovala Malinkovi a Pešovi za výbornou spolupráci v pracích pro 

kariérní centrum.  



– Vzhledem k opakovaným nedorozuměním v oblasti péče o weby se ředitel opět zcela 

jednoznačně vyjádřil, že stále hlavní odpovědnou osobou za koordinaci prací na 

webech pro MU je Matej Antol. Musí být informován o všech případných dalších 

požadavcích a jemu přísluší finální rozhodnutí o prioritě prací (není možné slibovat 

nějaké práce či termíny bez jeho vědomí). Případné neshody je třeba eskalovat 

k řediteli. Ředitel současně informoval kolegium, že v blízké době předloží kolegiu 

k diskusi návrh na nové uspořádání odpovědnosti za tuto oblast na ústavu. 

– Must week – pro čtvrteční odpoledne a páteční dopoledne je prostor i pro jinou práci 

než v oblasti bezpečnosti. Regner navrhl workshopy podle zájmu jednotlivých skupin 

osob. Divizní nabídnou do 14 dní témata, Regner zašle kolegiu nápady, co by mohlo 

být zajímavé.  

– Tajemnice pošle tabulky s ekonomickými výsledky za minulý rok.  

– Rusňák a Jati udělali přehled všech zařízení na sálech. Další umístění zařízení je 

možné až po konzultaci s nimi a stanovení podmínek.  

o Ředitel požádal tajemnici o čísla, kolik je aktuálně k dispozici volné kapacity 

na sálech, jaká zařízení a kolik tam lze ještě umístit. Tato informace je 

nezbytná pro další projekty, zejména chystané projekty OP VVV v oblasti 

excelence a výzkumných infrastruktur, kde lze očekávat netriviální požadavky 

na IT infrastrukturu a kapacity na počítačových sálech. Odpovědné osoby – 

Rusňák, Jati, Homola. (do 10. 2.)  

– Tajemnice informovala, že MU je členem Technologické platformy energetické 

bezpečnosti ČR, členské poplatky hradí ÚVT. Požádala Reboka, aby prověřil, zda 

chceme být členy i nadále. Rebok prodiskutuje s doc. Pitnerem a navrhne postup pro 

další rok.  

– I v souvislosti s registrem smluv byla zahájen kompletní revize smluv, kde ÚVT 

vystupuje jako partner.  

– Dostál informoval, že byl vyhlášen sběr pro II. pilíř RIV – excelentní výsledky. 

Náměty mohou divizní posílat Dostálovi, Rebok prověří, zda můžeme navrhnout 

KYPO. Harmonogram sběru bude ze strany rektorátu upřesněn v průběhu tohoto 

týdne.  

– Malinka informoval o aktuálním stavu přípravy nové bezpečnostní směrnice. Probíhají 

finalizační práce. 8. 2. bude informovat o termínu odevzdání finální verze do kolegia. 

– 1. 2. začaly práce na překlopení CPS na verzi SafeQ 5. 

 

6. Informace z projektové podpory 

– TA ČR hledá hodnotitele projektů do programu TA ČR - Epsilon, Delta a Gama, 

podrobnosti naleznete zde: https://www.tacr.cz/index.php/cz/novinky/684-

technologicka-agentura-hleda-oponenty-pro-hodnoceni-projektu.html 

 

 

 

Zapsala:                                          Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

                ředitel ÚVT 
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